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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2018/19:363 EU-trailrar

Förra året var ett svart år för svensk trafiksäkerhet då 325 människor miste livet 
på svenska vägar – det högsta sedan 2007. I olycksstatistiken kan man också se 
att så kallade EU-lastbilar är överrepresenterade.  

Kritiken mot EU-lastbilar har varit återkommande från branschorganisationer 
och oppositionen men även från regeringen själv under flera år, men trots detta 
kvarstår problemet. 

Statsrådet Tomas Eneroth har nyligen själv kommenterat att han inte tänker 
acceptera att dessa lastbilar, som ofta är dåligt anpassade efter svenskt 
vinterväglag, rullar på svenska vägar. Eneroth menar att det här är en 
prioriterad fråga för regeringen och att han vill att EU-lastbilarna ska stoppas. 

Som redan påpekats har frågan om EU-lastbilar varit ett återkommande 
problem, men trots att Socialdemokraterna styrt näringsdepartementet hela 
förra mandatperioden har inte tillräckligt hänt. 

Därför vill jag nu fråga statsrådet Tomas Eneroth: 

 

Överväger statsrådet att införa ett förbud mot EU-trailrar på våra svenska vägar 
i syfte att stoppa dessa?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-03-07
Besvaras senast
2019-03-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


